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Nuorisovaltuuston kokous 
 
Aika   ke 21.2.2018 klo 16 
 
Paikka  Kaupungintalo, kokoustila 292 
  Virastokatu 2, 55100 Imatra 
 
Läsnä  Ulriikka Roiha, puheenjohtaja Imatran yhteislukio 

Emmi Astikainen, sihteeri  Itä-Suomen lukio 
 

  Jasmina Pio   Sampo   
Veikka Lääperi  Imatran yhteislukio 
Jasmine Vaittinen   Vuoksenniskan koulu 

  Eeli Hirvonen   Vuoksenniskan koulu 
  Linnea Pyykkö   Vuoksenniskan koulu 
  Emil Anttonen  Vuoksenniskan koulu 
  Essi Urpalainen   Itä-Suomen koulu 
  Igor Zimarev    Mansikkalan koulu 
  Esteriina Papinniemi  Mansikkalan koulu 
  Jimi Savolainen   Mansikkalan koulu  
  Hilkka Kekäle   Mansikkalan koulu 
  Jesse Jukka    Kosken koulu 
  Milla Vento    Kosken koulu 
  Peppi Leppänen   Kosken koulu 
  Kiia Ripatti    Kosken koulu  
 
   
   
 
  Muut osallistujat 
 
   

Heikki Laine Viestintäasiantuntija,  
Imatran kaupunki  

 
Tuula Kosma   Nuvan ohjaaja 

 Imatran yhteislukio 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.09 

 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
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3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin ja hyväksyttiin 
 

4. Nuorisovaltuuston ideoita Hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen viikolle 20  
- teemana ennaltaehkäiseminen  
- Imatran kaupungin, Eksoten ja järjestöjen yhteistapahtumaviikko 
- suunnittelupalaveri 1.3. klo 13–14.30; kaupungintalo h.308  
- ideoita Arja Kujalalle tai Sirkku Sarlomolle  

 
- ”Ylön penkistä”-tempaus, liikuntaa oppituntiin  

 
- Stressin hallintavinkkejä, koulukuraattorit ja psykologit nostaa päätään 

 
- Päikkäri-hetki 

 
- Liikuntasaliin välituntisin erilaisia liikuntavälineitä ja ratoja 

 
- Ulos kannustaminen, luonto parantaa mielen  

 
- Ihmisten kohtaaminen oikeasti, ei netissä 

 
 

 
5. Valtakunnallisen Nuva Ry:n jäsenet 

Jimi Savolainen ja Ulriikka Roiha valittiin Nuva Ry:n jäseneksi 2017-2018 kaudelle. Varajäsenenä 
toimii Jasmina Pio. 
 

6. Loppukevään kokousajat 
Maanantai 19.3. kello 16.00 
Torstai 26.4. kello 16.00 
Tiistai 15.5. kello 16.00 
”Hupikokouksesta” päätetään huhtikuun kokouksessa 
 

7. Kaakkois-Suomen Nuva – ry:n kokousvierailu  
Kaakkois-Suomen Nuva-ry on pyydetty vierailemaan 19.3. kokouksessa. 
 

8. Vastuualueiden kuulumiset 
Ulriikka Roiha oli 20.2. Hyvinvointilautakunnan seminaarissa ja toi sieltä viestiä Nuvalle. 

 
9. Muut asiat  

 
Lausuntopyyntö Imatran paikallisliikenteen aikatauluista: 
Imatran paikallisliikenteen aikatauluissa tulisi ottaa huomioon koulujen ja töiden alkamisajan-
kohdat, sekä julkisen kaukoliikenteen lähtö- ja tuloajat.   
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Joukkoliikenne tulisi säilyttää Imatralla vahvana, sillä se mahdollistaa nuorille itsenäinen liikku-
misen kaupungin osasta toiseen.  
 
     ”Suora yhteys Jakolan ja Huhtasen välillä menetetään, mutta saadaan suora yhteys Huhtases-
ta Ukonniemeen” 
Linja 3 tulisi pitää entisellään, sillä suora yhteys Huhtasesta Jakolaan on tarpeellinen. Nykyinen 
linja 3 palvelee hyvin nuoria ja lapsia ympäri kaupunkia. Esimerkiksi Immolassa asuva nuori pää-
see Rajapatsaalla sijaitsevaan Itä-Suomen kouluun ongelmitta. Nykyinen linja 3 vie kaikki ajal-
laan kouluihin ja työpaikkoihin. Se on kätevä ja toimiva linja, jota ei tulisi muuttaa.  
 
Linjat 1 ja 2 palvelevat suunnitelmassa kaupunkilaisia ajallisesti paremmin kuin nykyisessä aika-
taulussa. Vuorot osuvat hyvin koulujen alkamisaikoihin sekä julkisen kaukoliikenteen aikataului-
hin.  
 
Ottaen huomioon että Imatran kaupunki tähtää kestävän kehityksen mukaiseksi kaupungiksi, 
joukkoliikenteen hinnoittelua voisi harkita uudelleen, varsinkin nuorien osalta. Olisi hyvä jos 
nuorten lipun ja aikuisten lipun välillä olisi jokin välimuoto, esimerkiksi opiskelijalippu.  
Huomioida voisi myös sen, että esimerkiksi Kouvolassa ja Mikkelissä on lähestytty ilmaista jouk-
koliikennettä kovaa vauhtia, ja otettu käytäntöönkin esimerkiksi koululaisten keskuudessa.  
 
 
 

10. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.56 

  
 
 


